
Zápis č. 7/24 
 

ze zasedání zastupitelstva obce Trpín ze dne 31.10.2024 

 

Přítomni:  Ing. Josef Štaud, Pavel Břenek, Ing. Ondřej Vaverka, Bc. Kateřina Švábová, 
Miroslav Balcar, Bc. Jiřina Marečková, Ing. Vít Pučálek 

Omluven:   

Ověřovatelé zápisu: Ing. Ondřej Vaverka, Miroslav Balcar 

 

Program:   

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení 

3. Čerpání rozpočtu k 31.10.2024 

4. Informace o investičních akcích 

5. Vodovod Hlásnice 

6. Veřejné prostranství u KD 

7. Informační systém MUNIPOLIS 

8. Příprava rozpočtu 2025 

9. Různé 

10. Usnesení  

11. Závěr 

 
Vlastní jednání: 

Ad 1) Starosta obce – Josef Štaud zahájil jednání v 18:00 hodin, přivítal přítomné 
zastupitele. Bylo přítomno 7 zastupitelů, takže bylo konstatováno, že zastupitelstvo je 
usnášeníschopné. Úkoly z minulých usnesení byly splněny, nebyla vznesena žádná 
připomínka, tudíž jsou platné. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí kontrolu usnesení minulého zasedání. 
Usnesení bodu 1 bylo vzato na vědomí. 

 
Ad 2) Starosta obce seznámil zastupitele s navrženým programu zasedání dle pozvánky 
na dnešní zasedání ZO a navrhl za zapisovatele Janu Štěpařovou, za ověřovatele zápisu: 
Ing. Ondřeje Vaverku a Miroslava Balcara 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín schválilo navržený program, zapisovatele i ověřovatele zápisu. 
Výsledek hlasování:   Pro 7   Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení bodu 2 bylo schváleno. 
 
Ad 3) Starosta seznámil OZ s čerpáním rozpočtu ke dni 31.10.2024. Příjmy po 
konsolidaci k tomuto datu jsou ve výši 10 514 808,32 Kč a výdaje ve výši 7 496 747,62 
Kč. Výdaje jsou v souladu se schváleným rozpočtem obce.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí čerpání rozpočtu k 31.10.2024 
Usnesení bodu 3 bylo vzato na vědomí. 
 
 
 



Ad 4) Starosta seznámil zastupitele s investičními akcemi, které probíhají během roku: 
 

a. Projekt ,, Obnova historické hostejnice v Trpíně“ Starosta informoval OZ o 
postupu prací na projektu. Po odstranění částí omítek, odebrání zeminy a 
odvezení vzniklého nebezpečného odpadu byly vyspraveny obvodové zdi, byl 
upraven povrch, strhnuta vrchní vrstva, vyspraveno podloží makadamem a 
vyrovnání drobným štěrkem. Nyní je objekt připraven na zimu. V jarních 
měsících se bude pokračovat s vybudováním střechy. Bude vypsáno výběrové 
řízení na zhotovení střechy. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o dalším postupu na projektu 
,,Záchrana hostejnice v Trpíně‘‘ a pověřuje starostu vypsáním výběrového řízení 
na zhotovitele.  
Usnesení bodu 4a bylo vzato na vědomí a pověřuje starostu. 

 
b. Oprava opěrné zídky v Hlásnici – starosta informoval OZ o opravě opěrné zídky 

v Hlásnici. Opravu realizuje společnost Brightsoul s.r.o. a práce by měly být 
hotovy do konce roku.  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o opravě opěrné zídky 
v Hlásnici. 
Usnesení bodu 4b bylo vzato na vědomí. 

 
c. Kaple Hlásnice – Starosta informoval OZ o provedení nátěru u střechy kaple 

v Hlásnici. Ještě je potřeba dořešit problematiku vlhkého zdiva kaple. Pomocí 
kamerového systému bude zjištěna rozsáhlost špatných odtokových drenáží, 
které budou potřeba opravit. 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o stavu kaple v Hlásnici. 
Usnesení bodu 4c bylo vzato na vědomí. 

 
d. Oltář kostela sv. Václava – Starosta informoval OZ o opravě hlavního oltáře 

v kostele sv. Václava v Trpíně. Nyní je ukončena další etapa oprav a na příští rok 
je naplánováno opravit postranní sochy. Při tvorbě rozpočtu na rok 2025 bude 
zastupitelstvo počítat i částkou na další etapu oprav. 
  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o stavu oprav hlavního 
oltáře v kostele sv. Václava v Trpíně. 
Usnesení bodu 4d bylo vzato na vědomí. 

 

e. Parcely pro RD pod Panským vrchem – Starosta a projektant Ing. Pučálek 
informovali OZ o vzniklé situaci ohledně podání vyjádření účastníků ke 
společnému řízení akce, jako vlastníci parcely č. 1287/7, č. 1287/9 a č. 1287/27. 
Tito měli připomínky, kterými se zabýval odbor územního plánování, rozvoje a 
životního prostředí v Poličce. Ing. Pučálek navrhl řešení, jak v této věci 
pokračovat. Nyní bude pozastaveno řízení a jednotlivé připomínky budou 
vypořádány. OZ s tímto návrhem souhlasí. 

 

 



 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o vzniklé situaci na projektu: 
,, Obec Trpín – vypracování PD lokality pro výstavbu rodinných domů‘‘ 
Usnesení bodu 4e bylo vzato na vědomí. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín schválilo návrh postupu na projektu: ,, Obec Trpín – 
vypracování PD lokality pro výstavbu rodinných domů‘‘.  
Výsledek hlasování:   Pro 7   Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení bodu 4e bylo schváleno 

 
f. Optický internet – Starosta informoval OZ o situaci realizace pokládky optické 

sítě. Do konce roku proběhne předání staveniště realizační firmě. Tato má podepsánu 

smlouvu o realizaci do 30.6.2024 a s prací začne v jarních měsících 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o kabelizaci optické sítě 
v obci Trpín od společnosti CETIN a.s. 
Usnesení bodu 4f bylo vzato na vědomí. 

 
g. Kanalizace a ČOV – Starosta informoval OZ o dalším postupu prací. Nyní probíhá 

projednání celého projektu pro zajištění změny trasy jedné větve stavby, kdy se 
mimo jiné rozhoduje, na kterých pozemcích bude stavba umístěna v souladu 
s vyjádřením vlastníků. Jedná se o parcely č. 1396, č.3/1, č.3/2, č.3/4, č.3/9, č. 
3/10, č.3/13 a č.3/14. Nyní se čeká na odsouhlasení vlastníků s navrženým 
stavebním záměrem. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o dalším postupu na průběhu 
prací na projektu kanalizace 
Usnesení bodu 4g bylo vzato na vědomí. 
 

Ad 5) Starosta informoval OZ o stavu vodovodu v Hlásnici. Přes několikeré vyčištění 
technologie i akumulace je úprava zdrojové vody stále problematická díky kolísavé 
kvalitě zdrojové vody. Pořídila se měřící sada na stanovení manganu, obsahu chloru a 
obsahu železa ve vodě. Kvalita vody se sleduje každý den. Zároveň je připravován 
projekt na vodovodní propojení Trpína a Hlásnice.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o aktuálním stavu vodovodu 
v Hlásnici. 
Usnesení bodu 5 bylo vzato na vědomí. 
 

Ad 6) Starosta informoval OZ o postupu prací projektu revitalizace veřejného 
prostranství u kulturního domu v Trpíně. Bylo vypsáno otevřené výběrové řízení na 
generálního dodavatele, který by měl realizaci provádět. V termínu ale nebyla 
předložena žádná nabídka. OZ rozhodlo, že bude vypsáno nové výběrové řízení, kde se 
jednotlivé práce rozdělí na samostatné profese, aby byla možnost vybrat nové 
dodavatele. Autobusy již od 1.11.2024 nebudou parkovat na tomto místě. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o revitalizaci veřejného 
prostranství u kulturního domu v Trpíně. 
Usnesení bodu 6 bylo vzato na vědomí. 



 
Ad 7) Z důvodu zastaralého obecního informačního systému – zasílání SMS zpráv, OZ 
rozhodlo, že zváží možnost využití nového komunikačního systému pro občany. Pro tuto 
možnost byly zvoleny služby společnosti MUNIPOLIS, s.r.o. Po zkušebním režimu budou 
občané včas informováni a bude spuštěno pravidelné rozesílání zpráv do mobilní 
aplikace, emailu nebo SMS zpráv. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o spuštění nového informačního 
systému pro občany. 
Usnesení bodu 7 bylo vzato na vědomí. 
 
Ad 8) Starosta vyzval zastupitele, aby si na příští jednání připravili návrhy akcí, které 
budu zahrnuty pro přípravu rozpočtu obce Trpín na rok 2025.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí projednání příprav rozpočtu na rok 2025. 
Usnesení bodu 8 bylo vzato na vědomí. 
 
Ad 9)  Různé : 
 

a. Signál mobilních operátorů – Starosta informoval OZ o možnosti 
prostřednictvím CETIN zřídit vysílač pro Trpín. Firmě byl poskytnut návrh 
obecních pozemků pro umístění vysílače v extravilánu a nabídku budov pro 
umístění zesilovačů uvnitř obce. Vyjádření O2 by takový, že by zesilovač postavil, 
ale T-mobile ani vodafone nemají zájem se připojit. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci i výstavbě zesilovače signálu 
mobilních operátorů. 
Usnesení bodu 9a bylo vzato na vědomí. 

 
b. Kontejnerové stání Hlásnice a Trpín – Starosta informoval o postupu prací na 

projektu ,,Kryté kontejnerové stání v obci Hlásnice ´´.  Vlastní výstavba by měla 
začít v příštím roce. Na tuto akci bude poskytnuta dotace z MAS. 
Kontejnerové stání v Trpíně – starosta informoval o možnostech úpravy stání 
pro kontejnery, bylo rozhodnuto, že tato akce se bude financovat z vlastních 
zdrojů. 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci i výstavbě krytého 
kontejnerového stání v obci Hlásnice a úpravě stání v Trpíně 
Usnesení bodu 9b bylo vzato na vědomí 
 

c. Místní energetická koncepce – Starosta seznámil OZ s projektem Místní 
energetická koncepce ( MEK ). Objednávka zajištění dotace na zpracování MEK, 
vytvoření zadávací dokumentace a další kroky bude zpracována u Energeticko-
technického inovačního klastru, z.s. 
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o Místní energetické 
koncepci. 
Usnesení bodu 9c bylo vzato na vědomí. 
 
 
 



 
d. Oblastní charita Polička – žádost o finanční podporu na rok 2025 

 OZ projednalo a schválilo žádost Oblastní charity Polička na poskytnutí 
příspěvku 20 000,- Kč na provozní záležitosti. Smlouva o poskytnutí příspěvku 
bude podepsána v roce 2025. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín schvaluje žádost Oblastní charity Polička o příspěvek 
na provoz ve výši 20 000 Kč. 
Výsledek hlasování:   Pro 7   Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení bodu 9d bylo schváleno 

 
e. Silnice Trpín – Bystré – starosta informoval OZ o situaci plánované opravy 

silnice III/3624 BYSTRÉ – TRPÍN. Proběhlo jednání se zástupci projekční 
kanceláře, kraje, SÚS a okolních obcí. Aktuálně se řeší rozsah nezbytného zásahu 
do okolní zeleně a kácení stromů.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o plánované opravě silnice III/3624 
BYSTRÉ - TRPÍN. 
Usnesení bodu 9e bylo vzato na vědomí. 

 
f. Traktor pro zaměstnance VPP –  starosta informoval OZ o přípravách nákupu 

traktoru pro zaměstnance VPP a obce.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o koupi traktoru pro zaměstnance VPP. 
Usnesení bodu 9f bylo vzato na vědomí. 
 

g. Vodné 2025 – Podle návrhu nového ceníku pro vodné na rok 2025 zaslaného 
obci Trpín firmou VHOS, a.s. je navrhnuta cena vodného v obci Trpín 46,14 Kč / 
m3. Platnost nového ceníku je od 1.1.2024. Starosta dává hlasovat o cenách 
vodného na rok 2025. Hlasováním byla cena vodného pro obec Trpín na rok 2025 
schválena. Návrh ceníku zaslaného firmou VHOS a.s. bude součástí zápisu.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín schválilo cenu vodného 46,14 Kč / m3 v obci Trpín.  
Výsledek hlasování:   Pro 7   Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení bodu 9g bylo schváleno 

 
h. Snesení vedení v Hlásnici – Starosta informoval OZ o tom, že je naplánováno 

snesení vedení telefonních drátů a odstranění sloupů v Hlásnici. Ze strany 
společnosti CETIN bylo přislíbeno, že se s pracemi začne do konce tohoto roku.  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo bere na vědomí informaci o plánovaném snesení vedení a 
odstranění sloupů v Hlásnici. 
Usnesení bodu 9h bylo vzato na vědomí. 

 
i. Výsadba ovocných stromů – starosta informoval OZ o využití příspěvku od 

Honebního společenstva Trpín – Hartmanice, které přislíbilo přispět částkou na 
výsadbu zeleně v obci Trpín nebo Hlásnice. OZ rozhodlo s výsadbou začít na jaře 
2025. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci ohledně příspěvku od HS 
Trpín – Hartmanice a možného využití. 
Usnesení bodu 9i bylo vzato na vědomí. 

 
 



j. Kalendář 2025 – starosta informoval o přípravě kalendáře na rok 2025. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o přípravě kalendáře na rok 
2025. 
Usnesení bodu 9j bylo vzato na vědomí. 

 
k. Kulturní akce – starosta informoval OZ o kulturních akcích, které by se měly 

uskutečnit do konce roku 2024. 

 
Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Trpín bere na vědomí informaci o kulturních akcích v obci 
Trpín. 
Usnesení bodu 9k bylo vzato na vědomí. 

 
Ad 13) Usnesení:  

 
Viz. Samostatná příloha 

 
Ad 14) Závěr: 
Usnesení byla schválena jednomyslně přítomnými zastupiteli obce. Závěr provedl a 
schůzi ukončil starosta obce Ing. Josef Štaud ve 20 : 00 hod. 

 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 8.11.2024 
 
Zapisovatel:   Jana Štěpařová ………………………….…………….. dne 8.11.2024 
 
 
Ověřovatelé:   Ing. Ondřej Vaverka ………..………………………………. dne 8.11.2024 
 
 
   Miroslav Balcar ………………………………………… dne 8.11.2024 
 

           
Starosta:    Ing. Josef Štaud ………………………………………… dne 8.11.2024 

KDY CO KDE 

30.11.2024 Vánoční dílničky KD 

1.12.2024 Lavina Jarmark U Kozáků 

7.12.2024 
Mikuláš,  
rozsvěcení stromu 

výletiště 

8.12.2024 
Vánoční koncert, 
Vítání občánků 

KD 

15.12.2024 Varhanní koncert Kostel 

1.1.2025 Ohňostroj, novoroční setkání KD 


